



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於 2005 年 12 月 9 日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)”類別 6-10，第 3 及 46 頁，類別 11-15，第 2 頁，類別 16-20，第 74 頁，類別 31-35，第 43 頁，類別 36-40，第 16 及 23 頁，類別 41-45，第 32 頁，商標註冊申請編號 300325584 的提交日期應為“24-11-2004”。

關於 2006 年 02 月 03 日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第 29 頁，及“接納註冊(全文本)”，類別 11-15，第 50 及 51 頁，有關商標註冊申請編號 300557866 的記項應不予理會。

關於 2006 年 02 月 24 日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第 41 頁，及“接納註冊(全文本)”，類別 26-30，第 40 及 41 頁，有關商標註冊申請編號 300558054 的記項應不予理會。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 9 December 2005:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 6-10, on pages 3 and 46, Class 11-15, on page 2, Class 16-20, on page 74, Class 31-35, on page 43, Class 36-40, on pages 16 and 23, Class 41-45, on page 32, the date of filing of Trade Mark Application No. 300325584 should read “24-11-2004”.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 3 February 2006:

Under “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 29, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 11-15, on pages 50 and 51, the entries in relation to Trade Mark Application No. 300557866 should be disregarded.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 24 February 2006:

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 41, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 26-30, on pages 40 and 41, the entries in relation to Trade Mark Application No. 300558054 should be disregarded.